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RG 0012.1.2.2018     
 
 

 
P r o t o k ó ł   Nr 69/2018  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 10 stycznia 2018 r. 

 
 

Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji,   
Pani Józefa Boron.  
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
 
Ad. 3. 
 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 
Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  
4. Temat: „Studium zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice”.  
5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 
6. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia komisji. 
7. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Ad. 4. 
 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron, udzieliła głosu Naczelnikowi Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Ochrony Środowiska - Pani Beacie Dzielickiej. Pani Beata Dzielicka przystąpiła do 
przedstawiania i omawiana kolejnych uwag ujętych w tabeli (tabela stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu): 
 
1. Uwaga nr 124 

 Pani Bożena Zych-Draźniak działająca w imieniu Pana Adam Śliwińskiego (właściciela 
nieruchomości) powiedziała, iż wniosek o przekształcenie działek został złożony, ponieważ 
chciano ujednolicić i przedłużyć teren inwestycyjny pod „MN”. Następnie, Pani Bożena Zych-
Draźniak wskazała na mapie położenie działki nr 500/13. Dodała, iż pozostały kawałek, który 
nie jest przekształcony jest terenem rolnym, który zaburza ciąg inwestycyjny pod budownictwo 
jednorodzinne. Pani Bożena Zych - Draźniak również wskazała na mapie położenie drugiej 
działki do przekształcenia pod tereny „MN”. Poprosiła o przekształcenie terenów pod 
zabudowę „MN” i uwzględnienie w opracowywanym studium złożonego wniosku. 

 Radny, Pan Alojzy Szyguła zapytał, czy na omawianym obszarze znajduje się droga 
dojazdowa do działek oraz czy znajduje się dostęp do mediów? 

 Pani Bożena Zych – Draźniak odpowiedziała, iż znajduje się tam droga gruntowa utwardzona, 
która jest drogą dojazdową do pól.   

 Pani Beata Dzielicka dopowiedziała, iż powierzchnia działki wynosi 5 131m2. Dodała również, 
że trzeba domknąć teren mieszkaniowy, gdyż nie będziemy robić już wyspy. 

 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek zapytał czy droga, która znajduje się między polami jest drogą 
polną? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż tak.  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 124: 
10 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
1 głos „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
2 głosy „wstrzymuję się”.  
 
2. Uwaga nr 126 

 Pan Kazimierz Zwoliński, który jest właścicielem działek wskazał i opisał na mapie tereny, co 
do których wnioskował o przekształcenie pod tereny „MN”.   
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 Pani Beata Dzielicka dodała, iż na wskazanym, przez Pana Kazimierza Zwolińskiego, terenie 
Gmina nie posiada żadnych nieruchomości. Pani Beata Dzielicka przedstawiła na mapie 
fragment terenu po dokonanych zmianach oraz przedstawiła na mapie nieruchomości 
należące do Gminy (nieruchomość nr 354/4 i 355/4).  

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels stwierdził, iż w związku z istniejącym planem 
zagospodarowania przestrzennego na w/w obszarze, Pan Zwoliński nie może na swej działce 
wybudować żadnej nieruchomości, w związku z faktem, iż nie ma tam drogi. Czy drogę ma 
wybudować? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż w zapisach planu miejscowego rzeczywiście jest takie 
obwarowanie. Zmianą planu miejscowego jest to jak najbardziej realne, aby dopuścić 
przedstawiony teren do zainwestowania.  

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zapytał, czy na w/w obszarze jest możliwość 
wybudowania drogi? Czy znajdują się tam drogi gminne? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż ul. Traugutta jest drogą gminną. W dalszej części 
obszaru będzie wymagane poszerzenie pasa drogowego oraz budowa infrastruktury.   

 Pan Kazimierz Zwoliński zaapelował do Radnych, aby działki zostały przekształcone na tereny 
„MN”. Dodał, iż Gmina Zbrosławice nie poniesie żadnych kosztów związanych z uzbrojeniem 
działek 

Wyniki głosowania nad uwagą nr 126: 
9 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
4 głosy „wstrzymuję się”. 
 
3. Uwaga nr 149, 150, 151, 152 
Wyniki głosowania nad w/w uwagami: 
11 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
2 głosy „wstrzymuję się”. 
 
4. Uwaga nr 153, 154, 155, 156, 157  
Wyniki głosowania nad w/w uwagami: 
11 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
2 głosy „wstrzymuję się”. 

 
5. Uwaga nr 127  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 127: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
6. Uwaga nr 129 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels poinformował, iż przedstawione w uwadze działki 
znajdują się w dorzeczu rzeki Dramy i jest to teren bardzo zalewowy.   

Wyniki głosowania nad uwagą nr 129: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
7. Uwaga nr 130 

 Pan Piotr Krupanek powiedział, iż płaci podatki w Gminie Zbrosławice od 1982 r., gdyż 
wówczas zakupił pierwszą nieruchomość w Zbrosławicach na ul. Powstańców.  W 1998 r. 
oddany został do użytku drugi budynek, wybudowany przez Pana Krupanek w Zbrosławicach 
znajdujący się na ul. Słonecznej. Działka nr 616/145 opisana w uwadze położona jest przy 
głównej drodze powiatowej pomiędzy Zbrosławicami a Wieszową. Przez działkę numer 
616/145 przebiega rurociąg wodny i jest dostęp do energii elektrycznej. Pan Piotr Krupanek 
poprosił o pozytywne rozpatrzenie jego uwagi. Dodał, iż jeżeli nie można przekształcić całości 
terenu, to prosi o przekształcenie terenu chociażby w pierwszej linii zabudowy.  

 Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron zapytała, czy obecne tereny działki nr 616/145 są 
terenami rolnymi? 

 Pan Piotr Krupanek odpowiedział, iż tak są to tereny rolne klasy 4A. 
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 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek zapytał Panią Beatę Dzielicką, czy działka opisana w uwadze 
Pana Piotra Krupanek graniczy z budynkiem, który aktualnie się tam znajduje? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż tak znajduje się tam zabudowa mieszkaniowa. Działka 
nr 616/145 ma dokładnie 29 694 m2.   

 Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron zapytała, czy przekształcony teren Pan Krupanek 
chce przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową dla dzieci? 

 Pan Piotr Krupanek odpowiedział, iż tak, gdyż ma czwórkę dzieci, którym chciałby dać po 
1000m2  działki pod budowę domów. 

 Pani Beata Dzielicka dodała, iż jeżeli chodzi o kwestie wielkoobszarowe, gdzie na drodze 
pomiędzy Zbrosławicami a Wieszową znajdowały się ogromne tereny przekształcone na 
tereny mieszkaniowe również zostały rozstrzygnięte w dużej części pozytywnie. Ok 60% 
obszarów zostało wykreślonych i  pozostają w dotychczasowym sposobie użytkowania, czyli 
w użytkowaniu rolnym.    

 Radna, Pani Krystyna Graca zapytała o istniejącą sytuację w planie zagospodarowania 
przestrzennego? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż w obecnym planie zagospodarowania przestrzennego 
znajduje się tam budynek mieszkalny. 

Wyniki głosowania nad uwagą nr 130: 
 8 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
 4 głosy „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
 1 głos „wstrzymuję się”. 

 
8. Uwaga nr 131 i 143  
Wyniki głosowania nad w/w uwagami: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
9. Uwaga nr 132  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 132: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
10. Uwaga nr 133 

 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek zapytał, które tereny nie zostały przekształcone? 
 Pani Beata Dzielicka wskazała na mapie tereny nieprzekształcone. 
 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek powiedział, iż jest to teren znajdujący się przy lesie.  
 Pani Beata Dzielicka dodała, iż aktualnie w planie miejscowym znajduje się tam teren rolny.  

Wyniki głosowania nad uwagą nr 132: 
9 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
4 głosy „wstrzymuję się”. 
 
11. Uwaga nr 134  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 134: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
12. Uwaga nr 135  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 135: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
13. Uwaga nr 136 

 Pan Zwoliński poinformował, iż posiada przy sobie kopie 7 wniosków, które złożył w Urzędzie 
Gminy.   

 Pani Beata Dzielicka powiedziała, iż wszystkie wnioski złożone przez Pana Zwolińskiego 
zostały złożone po terminie.  



4 

 

 Pan Zwoliński powiedział, iż wnioski zostały złożone, jednak w 2011 roku studium zostało 
odrzucone, a następnie wznowione. Aktualnie właścicielami działek są dzieci Pana 
Zwolińskiego. Pan Zwoliński wskazał na mapie położenie omawianych działek i poprosił                    
o przekształcenie dwóch linii zabudowy pod budowę domów jednorodzinnych dla swoich 
dzieci.  

 Pani Beata Dzielicka powiedziała, że wnioski zostały złożone po terminie. Rozpatrywanie 
wniosków i uwag nie jest czynnością związaną z kodeksem postępowania administracyjnego,  
jak również nie jest to czynność podlegająca zaskarżeniu do sądu administracyjnego. Uwagi                 
i wnioski może składać każdy i nie musi być to właściciel nieruchomości, jak również osoba 
nie musi być mieszkańcem gminy.  

 Pan Zwoliński zaapelował do Radnych o przekształcenie chociażby pierwszej linii zabudowy 
jako tereny „MN”. Dodał również, iż ul. Kościuszki, która biegnie od ul. Wolności                                 
w Zbrosławicach w kierunku Wieszowy nie jest drogą polną. Przed działkami Pana 
Zwolińskiego znajdują się już działki przekształcone pod zabudowę.  

Wyniki głosowania nad uwagą nr 136: 
5 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
2 głosy „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
6 głosów „wstrzymuję się”. 

  
14. Uwaga nr 138  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 138: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
15. Uwaga nr 139  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 139: 
12 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
1 głos „wstrzymuję się”. 
    
16. Uwaga nr 140  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 140: 
12 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
1 głos „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
17. Uwaga nr 141  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 141: 
12 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
1 głos „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
18. Uwaga nr 142  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 142: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 

          
19. Uwaga nr 158  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 158: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
20. Uwaga nr 159 

 Radna, Pani Karina Respondek poprosiła Panią Naczelnik o wskazanie na mapie 
omawianego terenu. 

 Pani Beata Dzielicka wskazała na mapie omawiane tereny. Następnie Pan Piotr Kupka 
(Podinspektor w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska) przedstawił 
na mapie tereny ujęte w uwadze, które dotyczą miejscowości Wieszowa. 
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 Pani Beata Dzielicka poinformowała, iż są to uwagi osoby, która nie jest właścicielem 
omawianych terenów. 

Wyniki głosowania nad uwagą nr 159: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
21. Uwaga nr 160  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 160: 
12 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
1 głos „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
22. Uwaga nr 161  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 161: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
23. Uwaga nr 163 i 164  
Wyniki głosowania nad w/w uwagami: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
24. Uwaga nr 165  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 165: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
25. Uwaga nr 166 

 Radny, Pan Marek Minkus zapytał o powierzchnię, jaka została przekształcona pod 
budownictwo mieszkaniowe? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż przekształcono ok. 1300-1400m2.  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 166: 
13 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
Następnie głos zabrał Radny, Pan Wiesław Topór, który po długich rozważaniach poprosił Radnych, 
aby powrócić do uwagi nr 136 Pana Zwolińskiego i ponownie omówić uwagę i przystąpić do 
ponownego głosowania o przekształcenie terenu w pierwszej linii zabudowy.     
 
Członkowie komisji wyrazili zgodę.  
 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron poprosiła Panią Beatę Dzielicką o ponowne 
przedstawienie i omówienie uwagi nr 136.  
 
Pani Beata Dzielicka powiedziała, iż nad każdą uwagą będą Radni głosować formalnie w dniu Sesji. 
Każda z nich będzie przegłosowana, czyli odbędzie się 166 głosowań, a następnie odbędzie się 
głosowanie nad całością uchwały, która będzie stanowić załącznik do uchwały głównej, czyli 
uchwalenia studium. Następnie przystąpiła do ponownego omawiania uwagi nr 136 Pana 
Zwolińskiego.      
 
Wójt poinformował, iż cały teren, który został przeznaczony we wcześniejszym studium, dotyczący 
Pani Barczyk i zaznaczony na mapie kolorem czerwonym, został już sprzedany – sprzedana 
powierzchnia wyniosła ponad 11ha.  Dodał również, iż wniosek nr 136 powinien zostać przegłosowany 
ponownie. W pierwszej kolejności powinien zostać odrzucony, a następnie ponownie złożony                                      
o przekształcenie terenu w pierwszej linii zabudowy.  
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Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels powiedział, iż skoro przekształcimy pierwszą linię zabudowy 
Panu Zwolińskiemu, to na przeciw drogi również przekształcimy tylko pierwszą linię zabudowy i nic 
więcej. 
 
Wójt powiedział, iż podczas rozstrzygania uwag miano na względzie spełnienie wymaganych 
wskaźników. Na chwilę obecną nie jesteśmy w stanie powiedzieć, czy przyjęte przez Państwa 
Radnych uwagi nie wykraczają poza wskaźniki. Przekroczone wskaźniki będą pierwszą formalną  
przyczyną, aby Wojewoda uchylił uchwałę w sprawie studium.   
 
Radny, Pan Marek Minkus stwierdził, iż mieszkańcy mogą nam zarzucić, że skoro jednemu 
mieszkańcowi przekształcamy tereny o powierzchni 50 ha, to dlaczego drugiemu nie przekształcimy 
kilku arów.  
 
Radny, Pan Rafał Kubik powiedział, iż podczas głosowania powodem wstrzymywania się był fakt, iż 
nie wiadomo, gdzie omawiane tereny się znajdują. Zapytał, czy wskaźniki są ustalane dla każdego 
sołectwa z osobna, czy tylko jako całość dla całej gminy? 
 
Pani Beata Dzielicka dopowiedziała, iż wskaźniki są ustalane zawsze dla obszaru całej gminy.    
 
Przystąpiono do ponownego rozstrzygnięcia i głosowania uwagi nr 136. 
Wyniki głosowania nad uwagą nr 136: 
0 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
13 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania uwagi nr 136 z wnioskiem o przekształcenie terenu                             
w pierwszej linii zabudowy.   
Wyniki głosowania nad uwagą nr 136: 
13 głosów „za” przekształceniem terenu w pierwszej linii zabudowy.  
 
W dalszej części posiedzenia przystąpiono do ponownego omawiania i głosowania uwagi nr 147.  
 
Pani Beata Dzielicka poinformowała, iż Pani Barczyk wskazała w uwadze wszystkie działki, gdyż nie 
była pewna, czy wszystkie działki zostały ujęte w studium.  
 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron powiedziała, iż wniosek Pani Barczyk został odrzucony                       
i teraz trzeba złożyć ponowny wniosek do uwagi nr 147 o przekształcenie terenu w pierwszej linii 
zabudowy dla odpowiednich działek.  
 
Pani Beata Dzielicka wskazując na mapie działki powiedziała, iż przekształcenie terenu w pierwszej 
linii pod zabudowę „MN” będzie dotyczyć działek nr 708/151, 707/151, 783/151, 782/151, 781/151, 
780/151, 632/151 z wykluczeniem działki nr 633/151.   
 
Komisja przystąpiła do głosowania uwagi nr 147 z wnioskiem o przekształcenie terenu dla w/w działek 
w pierwszej linii zabudowy.  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 147: 
13 głosów „za” przekształceniem terenu w pierwszej linii zabudowy.  
 
Radny, Pan Marek Minkus zapytał, czy zadrzewiony teren, który znajduję się naprzeciw działek Pani 
Barczyk musi zostać przekształcony pod zabudowę mieszkaniową?   
 
Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż na tym etapie opracowywania studium, już nic nie można 
zrobić.  
 
Następnie głos zabrała Radna, Pani Krystyna Graca, która poprosiła o ponowne rozpatrzenie                         
uwagi nr 122. Dodała, iż teren przeznaczony jest pod usługi sportu i rekreacji. Jest to teren położony           
w sąsiedztwie, gdzie znajdują się uciążliwości. Zapytała, czy terenu nie można odgórnie przeznaczyć 
w studium na usługi, natomiast pod jakie usługi będzie przeznaczenie terenu, to wówczas zadecyduje 
plan. 
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Wójt powiedział, jeżeli w studium przekształcimy teren pod usługi, to będą to usługi szeroko 
rozumiane i niewykluczone, że wówczas będą to usługi sportu.  
 
Następnie Wójt opuścił posiedzenie komisji budżetu.   
 
Radni pozytywnie rozpatrzyli prośbę Pani Krystyny Graca i ponownie omówiono uwagę nr 122. 
 
Radny, Pan Grzegorz Kłaczek powiedział, iż na początek musimy odrzucić decyzję Wójta, a następnie 
złożyć wniosek o przekształcenie części terenu jako „U”. 
 
Przystąpiono do ponownego rozstrzygnięcia i głosowania uwagi nr 122.  
Wyniki głosowania nad uwagą nr 122: 
0 głosów „za” utrzymaniem decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
13 głosów „przeciw” utrzymaniu decyzji Wójta Gminy Zbrosławice 
0 głosów „wstrzymuję się”. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania uwagi nr 122 z wnioskiem o przeznaczenie działki nr 293/11 
pod usługi. 
Wyniki głosowania nad uwagą nr 122: 
13 głosów „za” przeznaczeniem terenu pod usługi. 

 
Ad. 5. 
 

 Radny, Pan Klaudiusz Aplik poprosił o poprawienie znaku „Obszar zabudowy” wraz z tablicą 
nazwy miejscowości Przezchlebie, który grozi przewróceniem.   

 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek zaprosił Radnych do wzięcia udziału w koncercie noworocznym, 
który odbędzie się w Wieszowie 14.1.2018 r. o godz. 1530.   

 Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada poinformowała, iż od 14.1.2018 r. będzie się odbywała 
zbiórka publiczna, gotówkowa, której celem jest zakupienie specjalistycznego wózka 
inwalidzkiego dla Pana Jana Wysockiego. 

 

Ad. 6. 
 
Ustalono termin kolejnego posiedzenia komisji na 12.2.2018 r. o godz. 1500, którego tematem będzie: 
„Sytuacja Gminy w świetle przyjętej tzw. Uchwały Antysmogowej. Informacja o potencjalnych 
możliwościach i podjętych działaniach na rzecz spełnienia jej wymogów przez indywidualnych 
użytkowników jak i jednostki w zarządzie Gminy”.  
 
Ad. 7. 
 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 
Protokołowała        Przewodnicząca komisji 

   Inspektor Justyna Cieśla       Józefa Boron 
 
Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy. 
 
 
 
 
Załączniki: 
- Załącznik nr 1 – lista obecności 
- Załącznik nr 2 – tabela - ROZSTRZYGNIĘCIE RADY GMINY ZBROSŁAWICE O SPOSOBIE 
ROZPATRZENIA UWAG ZGŁOSZONYCH NA PODSTAWIE ART.11 PKT 12 USTAWY Z DNIA 27 
MARCA 2003 R. O PLANOWANIU I ZAGOSPODAROWANIU PRZESTRZENNYM DO 
WYŁOŻONEGO DO PUBLICZNEGO WGLĄDU PROJEKTU STUDIUM  UWARUNKOWAŃ                            
I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY ZBROSŁAWICE 
NIEUWZGLĘDNIONYCH PRZEZ WÓJTA GMINY ZBROSŁAWICE”. 
  


